
 

Protokół Nr 29/12 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 29 października 2012 roku 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Wydanie opinii do projektów uchwał  w sprawie: 

 uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2013 rok,  

 ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych 

w szkołach i w przedszkolu. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 1.  

 

Pan Radosław Zaborowski naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych 

zaprezentował projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy 

Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2013 rok. Poinformował o najistotniejszych zmianach w stosunku do 

uchwały z roku 2011r. 

 na wniosek RIO w Łodzi-  w § 2 została ujęta data obowiązywania Regulaminu, tj. 

01.01.2013 r. – 31.12.2013 r.  

 w § 7 ujęte zostały priorytetowe zadania, została tylko zmieniona kolejność zadań, od 

tych na które wydajemy najwięcej środków do tych najmniej, 

 § 9 – zmieniona kolejność zadań, zgodnie z tym, jak je realizujemy,  

 § 15 ust. 3 – wykreślono słowo „zamkniętych”, które dot. posiedzeń zamkniętych 

komisji, 

 na wniosek RIO w Łodzi dopisana została wysokość środków finansowych na 

realizację zadań publicznych, jest to kwota 546 tys. zł.    

 Formularz oceny formalnej oferty – dodane zostały dwa punkty: 4 i 5 

 Formularz oceny merytorycznej oferty został zupełnie zmieniony 

 

Radny Andrzej Pożarlik pytał odnośnie formularz oceny merytorycznej – jakimi kryteriami 

będzie się Komisja kierowała przy przyznawaniu wysokości środków, jeżeli stowarzyszeniu 

braknie 5 punktów do maksymalnej liczby 85, co wtedy, ile środków komisja przyzna. Co się 

stanie jeżeli klub nie będzie miał środków własnych.  

 

Pan Radosław Zaborowski odpowiedział, że wysokość środków będzie przyznawana 

procentowo do ilości przyznanych punktów. Wysokość kwoty zostanie ogłoszona w 

ogłoszeniu o konkursie. Jeśli chodzi o środki własne to rozmywamy się  z ideą ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Przyjmujemy, że każdy musi mieć 10% 

wkładu własnego, oferta zostanie odrzucona, jeżeli nie będzie miała wkładu własnego. Jeżeli 

ktoś wygospodaruje środki własne to świadczyć będzie o jego gospodarności. W ten sposób 



wyeliminujemy słabe kluby, zostaną te najprężniej działające.  

Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że przy tym zapisie zrobi się równia pochyła dla 

klubów i stowarzyszeń.  

 

Przewodniczący Komisji mówił, że trzeba się dobrze zastanowić, bo pieniędzy będzie coraz 

mniej, trzeba dużą uwagę skupić na stowarzyszeniach, które mają najlepsze wyniki, kadrę. 

Coś trzeba będzie wybrać.  

 

Radny Andrzej Pożarlik proponował, aby nie eliminować oferty, jeżeli będzie mniej niż 

10% wkłady własnego.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że sami dopominaliśmy się inicjatyw oddolnych. Mam 

dylemat jeżeli chodzi o ten program. Program jest dobry, ale jest nazbyt duża interpretacja w 

treść tego programu, z której wynika i zależy od dobrej woli w zasadzie nie wiem kogo, tego 

kto będzie decydował o przyznaniu środków. Napisany został na podstawie ustawy, która 

kłoci się z ustawą o funduszu sołeckim, mówi się o festynach, a ustawa o funduszu sołeckim 

tego zabrania.  

§ 9, który mówi o zdaniach priorytetowych – punkty a) i c) kłócą się ze sobą, gdzie jest piłka 

ręczna, wyłączenie takiej dyscypliny sportu ogranicza to, to jest czyjaś dobra wola. Takim 

działaniem hamujemy rozwój sportu, nie powinniśmy tego ograniczać w żaden sposób. Na tę 

chwilę mam pewne obawy.   

Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że ta polemika jest niepotrzebna. Punkt c) § 9 – z 

kontekstu wynika, że „w różnych dyscyplinach sportu w szczególności”. 

 

Pan Radosław Zaborowski powiedział, że Program nie wyklucza prowadzenia jakiejkolwiek 

działalności sportu. Jeżeli znajdzie się stowarzyszenie, które przedstawi program szkoleniowy 

np. saneczkarstwie to będziemy mogli go sfinansować. 

 

Przewodniczący Komisji mówił, że zdolne dzieci są wszędzie, ile to wymaga pracy to nikt z 

nas tego nie wie, warunek jest jeden, że ludzie chcą to prowadzić. Program oparty jest o 

wytyczne z zakresu kultury fizycznej.  Proponuje, aby Pan Zaborowski przyjął nasze uwagi,  

które uwzględni przy ogłaszaniu konkursu. Proponuję pozytywnie zaopiniować ten projekt 

uchwały.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego 

programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków zaprezentowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w 

szkołach i w przedszkolu. Przyjecie tej uchwały usprawni wynajmowanie sal 

gimnastycznych, aby nie ograniczać dostępu naszym mieszkańcom do sal gimnastycznych. 

Projekt uchwały był konsultowany z dyrektorami szkół.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał, dlaczego opłaty są przekazywane na konto szkoły, a ta z 

kolei przekazuje do gminy. 

 



Pani Barbara Walak odpowiedziała, że wynika to z ustawy o finansach publicznych, 

jednostki budżetowe wykazują dochody i przekazują je do budżetu gminy.   

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu 

korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w szkołach i w przedszkolu. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

 

 

  

   Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji Publicznej, Kultury,              

         Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich  

                             Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

  Anna Ślęzak  

 

 

 


